
Vänsterpartiet Gävleborg  

 

Fråga - Hur mycket är sjukvårdslöftet värt? 
Regionfullmäktige i Gävleborg 

 

 

Ställd till regionstyrelsens ordförande, Patrik Stenvard (M) 

 

Statsminister Ulf Kristersson (M) verkar ha lyssnat på vårdens behov och har nu gett sitt löfte 

att ingen vårdpersonal ska behöva sägas upp i den svenska sjukvården.  

Folket prioriterar alltid sjukvården högt och då är det bra att statsministern och regeringen har 

medgett att vårdkrisen är ett nationellt ansvar och att staten måste leverera de resurser som 

krävs för att kunna ge god och jämlik vård. 

 

För SKR, som har lyft vikten av ett gemensamt ansvarstagande för välfärden och en mer 

stabil finansiering, är beskedet välkommet. De flesta regioner (men även kommuner) behöver 

möjlighet till en mer långsiktig planering för att slippa neddragningar och varsel om 

uppsägningar.  

 

Med ett underskott på 367 miljoner kronor är Region Gävleborg inte ett undantag - även här 

är behoven stora för att kunna fortsätta tillhandahålla patientsäkerhet, trygghet och kontinuitet 

och en god och nära vård. Det är regionpolitikernas ansvar och löfte till gävleborgarna och det 

löftet vill vi nog alla hålla.  

 

Vänsterpartiet uppmanar styret i Region Gävleborg att kräva av regeringen att lämna besked 

över hur mycket pengar som kommer Gävleborg till del och när de kan förväntas delas ut. 

 

 

Utifrån ovanstående frågar jag därför regionstyrelsens ordförande, 

 

har du, som regionstyrelsens ordförande, för avsikt att se till att statsministern håller sitt löfte?  

 

 

Ulla Andersson (V) 

Gävle 24-02-15  

 

 


